
Zápisnica  z rokovania AS FPEDAS 

Dňa: 14.4.2025 

Miesto a čas rokovania: prezenčne v BF009 o 10:00 hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny bolo prítomných 15 z 21 členov AS FPEDAS 

Hostia: podľa prezenčnej listiny (3) 

 

Program rokovania: 

1. Privítanie nového senátora za KVD študentskú časť- Alexa Sauli Hakkarainena, 

odovzdanie dekrétu a schválenie programu. 

2. Podanie správy o činnosti AS FPEDAS za rok 2024 v súlade s § 13f ods. 1 písm.l) 

Štatútu Žilinskej univerzity v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.m) Štatútu Fakulty 

prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline (materiál č. 1) 

3. Výročná správa o činnosti FPEDAS za rok 2024 (materiál č. 2) 

4. Výročná správa o hospodárení FPEDAS za rok 2024 (materiál č. 3) 

5. Návrh zmeny Organizačného poriadku FPEDAS (Dodatok č. 20) pre Dekanát, Katedru 

cestnej a mestskej dopravy, Katedru ekonomiky, Katedru vodnej dopravy a Katedru 

kvantitatívnych metód a hospodárskej informatiky od 01.05.2025 a pre  Katedru 

železničnej dopravy a Katedru spojov 01. 07. 2025.(materiál č. 4a, 4b, 4c) 

6. Návrh podmienok na prijatie pre 1. stupeň štúdia na FPEDAS (materiál č. 5) 

7. Návrh podmienok na prijatie pre 2. stupeň štúdia na FPEDAS (materiál č. 6) 

8. Návrh podmienok na prijatie pre 3. stupeň štúdia na FPEDAS (materiál č. 7) 

9. Rôzne 

K jednotlivým bodom rokovania bol elektronicky spolu s pozvánkou  zaslaný 

podkladový materiál (07.04.2025) v súlade s čl. 7 ods. 15 Rokovacieho poriadku AS FPEDAS, 

a zároveň boli publikované na intranete Žilinskej univerzity v Žiline: 

https://shportal1.uniza.sk/unizadocs/fpdasenat/.  Pozvánka na AS FPEDAS bola zverejnená na 

webovom sídle FPEDAS (https://fpedas.uniza.sk/sk/zamestnanci/vseobecne-

informacie/oznamy/pozvanka-na-rokovanie-akademickeho-senatu-fpedas-3) aj s odkazom na 

uložené materiály. 

V úvode  predsedníčka AS FPEDAS doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. otvorila 

zasadanie AS FPEDAS, privítala  senátorov, pána dekana prof. Ing. Miloša Poliaka, PhD., pani 

tajomníčku FPEDAS Ing. Vieru Špalkovú a hosťa doc. Ing. Andreja Dávida, PhD.  

Bolo skonštatované, že vzhľadom na počet prítomných senátorov AS FPEDAS je senát 

uznášania schopný pre všetky body programu v súlade s čl. 7 ods. 16 Rokovacieho poriadku 

AS FPEDAS, pretože je prítomných 15 z 21 senátorov.  

Následne pani predsedníčka AS FPEDAS doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. 

privítala nového senátora za KVD študentskú časť- Alexa Sauli Hakkarainena a odovzdala mu 

dekrét.  

Pristúpilo sa k schvaľovaniu programu.  

Výsledky hlasovania: 

prítomných 15 členov, za uvedený návrh hlasovalo 15 členov, zdržal sa 0, proti bolo 0.  

https://shportal1.uniza.sk/unizadocs/fpdasenat/
https://fpedas.uniza.sk/sk/zamestnanci/vseobecne-informacie/oznamy/pozvanka-na-rokovanie-akademickeho-senatu-fpedas-3
https://fpedas.uniza.sk/sk/zamestnanci/vseobecne-informacie/oznamy/pozvanka-na-rokovanie-akademickeho-senatu-fpedas-3


Uznesenie č.2025/1/1: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov 

Žilinskej univerzity v Žiline schválil návrh programu rokovania AS FPEDAS v zmysle čl. 7 

ods. 18 Rokovacieho poriadku AS FPEDAS.“ 

 

Druhým bodom bolo predloženie správy o činnosti Akademického senátu FPEDAS za 

rok 2024 (materiál č. 1). Predsedníčka AS FPEDAS doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, 

PhD. odprezentovala správu o činnosti a následne sa pristúpilo k hlasovaniu.  

 

Výsledky hlasovania:  

prítomných 15 členov, za uvedený návrh hlasovalo 15 členov, zdržal sa 0, proti bolo 0.  

 

Uznesenie č.2025/1/2: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov 

Žilinskej univerzity v Žiline podal v súlade s § 13f ods. 1 písm.l) Štatútu Žilinskej univerzity v 

Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.m) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 

spojov Žilinskej univerzity v Žiline Správu o činnosti Akademického senátu Fakulty prevádzky 

a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2024.“ 

Tretím bodom bolo schválenie výročnej správy o činnosti FPEDAS za rok 2024 

(materiál č. 2), ktorú odprezentoval pán dekan prof. Ing. Miloš Poliak, PhD. Následne 

predsedníčka AS FPEDAS otvorila diskusiu a uiedla, že pani Dr. h. c. prof. Ing. Tatiana 

Čorejová, PhD. zaslala emailom požiadavku na doplnenie dvoch projektov medzi riešené 

projekty, a zároveň požiadala o doplnenie habilitácie pána doc. RNDr. Mareka Ďuricu, PhD. 

do zoznamu habilitácií aj keď bol habilitovaný na inej univerzite. K uvedeným pripomienkam 

sa vyjadril pán dekan a senátori súhlasili so zapracovaním uvedených zmien do výročnej 

správy.   

Výsledky hlasovania:  

prítomných 15 členov, za uvedený návrh hlasovalo 15 členov, zdržal sa 0, proti bolo 0.  

 

Uznesenie č.2025/1/3: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov 

Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.h) Štatútu Žilinskej univerzity 

v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.i) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 

spojov Žilinskej univerzity v Žiline Výročnú správu o činnosti Fakulty prevádzky a ekonomiky 

dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2024.“ 

 

Štvrtým bodom rokovania bolo predloženie výročnej správy o hospodárení FPEDAS za rok 

2024 (materiál č. 3). Správu prezentovala tajomníčka FPEDAS Ing. Viera Špalková.                             

K predloženému materiálu nemali členovia senátu žiadne pripomienky. 

Výsledky hlasovania:  

prítomných 15 členov, za uvedený návrh hlasovalo 15 členov, zdržal sa 0, proti bolo 0.  

 

Uznesenie č.2025/1/4: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov 

Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.h) Štatútu Žilinskej univerzity 

v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.i) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 

spojov Žilinskej univerzity v Žiline Výročnú správu o hospodáreníi Fakulty prevádzky a 

ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2024.“ 

 



Piatym bodom rokovania akademického senátu FPEDAS bol návrh na zmeny 

v Organizačnom poriadku FPEDAS (Dodatok č. 20) pre Dekanát, Katedru cestnej a mestskej 

dopravy, Katedru ekonomiky, Katedru vodnej dopravy a Katedru kvantitatívnych metód a 

hospodárskej informatiky od 01.05.2025 a pre  Katedru železničnej dopravy a Katedru spojov 

01. 07. 2025 (materiál č. 4a, 4b, 4c). Návrh odprezentoval pán dekan prof. Ing. Miloš Poliak, 

PhD. Pán prof. Ing. Tomáš Klieštik, PhD. podrobne vysvetlil zmeny v rámci Katedry 

ekonomiky. K predloženému materiálu nemali členovia senátu pripomienky. 

Výsledky hlasovania:  

prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov, zdržal sa 0, proti bolo 0.  

 

Uznesenie č.2025/1/5: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov 

Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm. a) Štatútu Žilinskej univerzity 

v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm. a) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy 

a spojov Žilinskej univerzity v Žiline zmenu Smernice č. 5 Organizačný poriadok Fakulty 

prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline  ako Dodatok č. 20).“ 

 

 

Šiestym bodom rokovania bolo schválenie Návrhu podmienok na prijatie pre 1. stupeň 

štúdia na FPEDAS (materiál č. 5). Návrh odprezentoval pán dekan prof. Ing. Miloš Poliak, 

PhD. V diskusii vystúpil pán Ing. Vladimír Šalaga, PhD. s požiadavkou o zapracovanie 

podmienok prijatia pre študentov študujúcich v anglickom jazyku. Ďalej vystúpil pán Ing. Ján 

Vrábel, PhD. s požiadavkou na úpravu podmienok na prijatie študentov bez prijímacích skúšok 

pre študijný program Zasielateľstvo a logistika, pre gymnázia, z priemeru 2,5 na 2,0. 

S návrhom dopredu písomne súhlasil aj garant študijného programu pán prof. Ing. Jozef Gnap, 

PhD. V diskusii ďalej vystúpili pán  Mgr. Patrik Böhm, PhD. a pani doc. Ing. JUDr. Alena 

Novák Sedláčková, PhD. s požiadavkou úpravy znenia požadovaného certifikátu zo 

slovenského jazyka na štúdium v slovenskom jazyku a požadovaného certifikátu z anglického 

jazyka na štúdium v anglickom jazyku, resp. skúšky z jazyka. Zároveň pani doc. Ing. JUDr. 

Alena Novák Sedláčková, PhD. požiadala o úpravu bodu 2.7. (návrhu), V upravenej verzii 2.8. 

Pán prof. Ing. Radovan Madleňák, PhD. podal návrh na uznávanie certifikátu z jazyka najdlhšie 

po dobu piatich rokov. Pán dekan s uvedenými návrhmi a úpravami súhlasil a budú 

zapracované. Upravené zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na FPEDAS pre 1. 

stupeň štúdia budú zaslané spolu so zápisnicou z rokovania. 

 

Výsledky hlasovania:  

prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov, zdržal sa 0, proti bolo 0.  

 

Uznesenie č.2025/1/6: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov 

Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.i) Štatútu Žilinskej univerzity 

v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.j) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 

spojov Žilinskej univerzity v Žiline Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na 

FPEDAS pre 1. stupeň štúdia.“ 

 

Siedmym bodom rokovania je schválenie Návrhu podmienok na prijatie pre 2. stupeň štúdia 

na FPEDAS (materiál č. 6). Návrh odprezentoval pán dekan prof. Ing. Miloš Poliak, PhD. 

Podmienky prijatia ohľadom jazykových znalostí sa zosúladia podľa požiadaviek pre 

bakalárske štúdium aj v inžinierskom stupni. Upravené zásady a pravidlá prijímacieho konania 

na štúdium na FPEDAS pre 2. stupeň štúdia budú zaslané spolu so zápisnicou z rokovania. 

 

 



 

Výsledky hlasovania:  

prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov, zdržal sa 0, proti bolo 0.  

 

Uznesenie č.2025/1/7: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov 

Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.i) Štatútu Žilinskej univerzity 

v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.j) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 

spojov Žilinskej univerzity v Žiline Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na 

FPEDAS pre 2. stupeň štúdia.“ 

 

Ôsmym bodom rokovania je schválenie Návrhu podmienok na prijatie pre 3. stupeň štúdia 

na FPEDAS (materiál č. 7). Návrh odprezentoval pán dekan prof. Ing. Miloš Poliak, PhD. 

V diskusii vystúpil s otázkami pán doc. Ing. Martin Kendra, PhD. a pán doc. Ing. Jozef Čerňan, 

PhD. Pán dekan zodpovedal všetky otázky.  

 

Výsledky hlasovania:  

prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov, zdržal sa 0, proti bolo 0.  

 

Uznesenie č.2025/1/8: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov 

Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.i) Štatútu Žilinskej univerzity 

v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.j) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 

spojov Žilinskej univerzity v Žiline Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na 

FPEDAS pre 3. stupeň štúdia.“ 

 

V časti Rôzne pán dekan prof. Ing. Miloš Poliak, PhD. informoval senátorov o príprave 

rozpočtu na rok 2025, ktorý bude predstavený senátorom dňa 24.4. o 8:00 v BF009. Ďalšie 

zasadnutie AS FPEDAS sa bude konať 28.4.2025 o 10:00 v BF009. Materiál bude zaslaný 

najneskôr do 17.4.2025.  

Ďalej pán dekan prof. Ing. Miloš Poliak, PhD. pozval všetkých senátorov na slávnostné 

otvorenie športového centra Žilinskej univerzity v Žiline, ktoré sa bude konať dňa 15.4.2025 

o 16:00.  

Pán dekan tiež informoval o problémoch s fungovaním systému akreditacia.uniza.sk počas 

podávania akreditácie. V diskusii vystúpil aj pán  Mgr. Patrik Böhm, PhD. a prof. Ing. Radovan 

Madleňák, PhD. ohľadom fungovania/nefungovania elektronických systémov UNIZA, kde pán 

prof. Ing. Radovan Madleňák, PhD. informoval o pripravovanom projekte ohľadom 

kyberbezpečnosti.  

V Žiline 14.4.2025 

Zápisnicu vyhotovil: Ing. Vladimír Šalaga, PhD.  

Zápisnicu overila: doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD.  


